
Protokoll fört vid styrelsemöte för POMS-Handikappsykologernas Yrkesförening 2007-
03-02  i Psykologförbundets lokaler, Vasagatan 48,  i Stockholm. 
 
Närvarande: 
Gunilla Svensson 
Peter Collsiöö 
Mattias Eriksson 
Kristina Nilsson 
Tobias Skog 
Carina Åsling 
Inga Lundblad Danielsson. 
På em deltog Irene Nordström, representant för Örebro-psykologerna som kommer att 
anordna konferens hösten -07.  
 
§1  
Mötet öppnades av ordförande. 
 
§2  
Föredragningslistan godkändes. 
Förslag att lämna punkt 7 till em då Irene Nordström kommer. 
 
§3 
Föregående styrelsemötesprotokoll godkändes.  
 
§4 
Rapporter. 
Vi går igenom det senaste förslaget av skrivelse kring ”Lindrig utvecklingsstörning” och 
förslag på ändringar för Inga att framföra vid nästa möte kring dokumentet. Läkare Elisabeth 
Fernell, Karolinska sjukhuset, står för själva skrivandet. 
Diskussion ang vem /vilka som är mottagare för dokumentet. 
 
§5 
Kassörsrapport. 
Peter och Tobias går igenom hur de äskat pengar. Beslutar att Tobias blir kassör i föreningen. 
Ang teckningsrätt i föreningen: Beslut att låta kassör Tobias Skog, POMS-
Handikappsykologernas Yrkesförening, få teckningsrätten för föreningens konto. 
 
Vi har fått 6 nya medlem: Pernilla Edpalm Karlshamn, Chrissie Smith Örebro, Maria Bergalm 
Gällivare-Kiruna, Christina Österberg Stockholm, Gunilla Gyllensten Skövde, Carina 
Karlsson Göteborg. 
 
§6 
Skrivelser. 
 
§7 
Konferenser. 
Då Malmö efter närmare eftertanke tackade nej till att hålla konferensen i höst har frågan gått 
vidare till Örebro som tackat ja. 
§ 8 
SHPFs kontakter med andra organisationer. 



Gunilla rapporterar från nätverket. 
 
 
§9 
POMS-bladet. 
Nytt POMS-blad har dead-line 9/3. Innehåll finns. 
Diskussion om utveckling av web-sidan. Ska vi börja med mailing-listor? Beslutar att vi 
provar internt först. 
 
§10 
Styrelsens sida. 
Gunilla skriver. 
 
§11 
Uppdrag åt POMS-Handikappsykologernas yrkesförening. 
Inga ska på möte nästa vecka om skrivelsen ”Lindrig utvecklingsstörning”. 
 
§12 
Övriga frågor. 
-Lena Fager har föreslagit att styrelsen ska jobba med förslag på hur vi kan sprida omsorgens 
historia bland medlemmarna. Diskussion om hur detta skulle kunna gå till. Gunilla bollar 
frågan tillbaka till Lena Fager igen. 
-Tobias tar upp frågan om vi kan rekrytera nya psykologer från utbildningen genom att locka 
med fritt deltagande på konferenser? Diskussion. 
 
§7 
Irene Nordström från Örebro redogör för nuvarande planering inför konferensen som blir 12-
14/11 -07. Styrelsen betonar att det är viktigt attföreläsarna anknyter temat till 
funktionshinder. Vi går igenom olika förslag på föreläsare. Örebro har börjat ta kontakt med 
flera. 
Beslut att vi bokar ”Slottet” i Örebro inkl 50 rum om vi får stoppdatum i oktober. 
 
§13  
Mötet avslutades. 
Nästa möte blir 21 maj 9.30-16.00 i Stockholm. Sannolikt i Psykologförbundets lokaler på 
Vasagatan, besked kommer senare. 
 
Vid protokollet                                     Justeras 
 
Carina Åsling                                        Gunilla Svensson 
sekreterare                                            ordförande 
 
 


